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 § 46 
 

ÅLDERSPRESIDENTEN ÖPPNAR SAMMANTRÄDET 
 
Ålderspresidenten, Greger Lindqvist, S, öppnar sammanträdet och 
inleder med en kort beskrivning av vad denna mandatperiod har 
inneburit för med och motgångar. Vi har fått en ekonomi i balans 
men har också genomgått en pandemi, med de svårigheter det 
innebär. Framöver har vi det ekonomiska läget i världen, Sverige och 
Dorotea att ta hänsyn till. De svårigheter vi kommer att behöva tackla 
med kriget i Ukraina, stigande räntor och energikostnader. 
 
Lindqvist förklarar därefter mötet för öppnat. 
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Dnr. KS-2022-0278-118   § 47 
 

VAL AV KOMMUNFULLMÄKTIGES PRESIDIUM 
2022–2026 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Till ordförande utses Christer Eriksson, S 
Till 1:e vice ordförande utses Lilian Tegnander, L 
Till 2:e vice ordförande utses Jimmy Frohm, SD 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
År då val av kommunfullmäktige ägt rum i hela riket, skall fullmäktige 
enligt arbetsordningen senast vid sammanträde före utgången av 
november välja sitt presidium. Presidiet ska bestå av ordförande, vice 
ordförande samt en andre vice ordförande. Presidiet väljs för löpande 
mandatperiod. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Revisorerna 
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Dnr. KS-2022-0277-118  § 48 
 

VAL AV KOMMUNFULLMÄKTIGES VALBEREDNING 
2022–2026 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Följande personer utses till ledamöter och ersättare i valberedning 
under kommande mandatperiod: 
 
Ledamot   Ersättare 
Christer Eriksson, S  Birger Svanlund, V 
Urban Larsson, C  Lilian Tegnander, L  
Jimmy Frohm, SD  Lotta Nilsson, KD 
 
Till ordförande utses: Christer Eriksson, S 
Till vice ordförande utses: Urban Larsson, C 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
På det första sammanträdet med nyvalda fullmäktige väljer 
fullmäktige, enligt antagen arbetsordning, en valberedning för den 
löpande mandatperioden. 
 
Valberedningen består av tre ledamöter och lika många ersättare. 
 
Bland ledamöterna väljer fullmäktige vid samma tillfälle en 
ordförande och en vice ordförande för den tid som de har valts att 
vara ledamöter. 
 
Valberedningen ska lägga fram förslag i alla valärenden som 
fullmäktige ska behandla med undantag av valen av fullmäktiges 
presidium, valberedning eller fyllnadsval som inte är ordförandeval. 
 
 
 
 
 
Sammanträdet ajourneras kl. 13.08 och återupptas kl. 13.35. 
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Dnr. KS-2022-0021-000 § 49 
 

INFORMATION AV KOMMUNCHEFEN 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Informationen noteras. 
 
SAMMANFATTNING 
Olli Joenväärä, kommunchef informerar om följande ärenden: 
 
Ukraina 
Kommunen har en arbetsgrupp likt den vi hade för Corona, gruppen 
sammanträder regelbundet. Ännu inga anvisade till Dorotea men vi 
står klara att ta emot vår kvot på 10 personer. 
 
Näringslivsråd 
I januari var det uppstartsmöte. Därefter har mål och handlingsplan 
arbetats fram för näringslivsrådet. De kommer att presenteras för 
politiken inom kort. 
 
Aktiviteter och evenemang under återvändardagarna 
”sommarmarknad” 
Kommunen avsätter 200 tkr för aktiviteter och evenemang under 
återvändardagarna. Har haft en dialog med köpmannaföreningen och 
DIF om innehåll och upplägg. Kommunen är enbart en avtalspart 
ingen arrangör. En utvärdering sker nu, till grund för beslut om nästa 
års marknad. 
 
Ekonomi 2023–2024 
Detta vet vi: höga energi och drivmedelspriser kommer att påverka 
vår ekonomi negativt. Högre pensionskostnader på grund av 
inflationen. Ännu inga signaler på att kommuner ska kompenseras för 
de ökade kostnaderna. 
Förslag på energibesparande åtgärder på längre sikt är ofta kopplade 
till investeringar som kräver politiska beslut. 
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Dnr. KS-2022-0275-118  § 50 
 

VAL AV REVISORER 2023–2026 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Följande personer utses till revisorer för kommande mandatperiod 
2023–2026: 
Patrik Edblom, oberoende 
Kenneth Holmqvist, S 
Margot Gustafsson, oberoende 
Barbro Nordlander, oberoende 
Benjamin Jonsson, oberoende 
 
Till ordförande utses Patrik Edblom, oberoende. 
Till vice ordförande utses Kenneth Holmqvist, S. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Under det år då val av fullmäktige har hållits i hela landet ska nyvalda 
fullmäktige välja revisorer för granskning av verksamheten under de 
följande fyra åren, 12 kap 4 § KL. Vid en samlad revision av hela 
verksamheten ska minst fem revisorer väljas, 12 kap 5 § KL. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll Vb 221024, § 2 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Revisorerna 
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Dnr. KS-2022-0276-118   § 51 
 

VAL AV LEDAMÖTER OCH ERSÄTTARE I 
KOMMUNSTYRELSEN 2023–2026 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Följande personer utses till ledamöter och ersättare i 
kommunstyrelsen under kommande mandatperiod och tillträder  
1: a januari 2023: 
 
Ledamot   Ersättare 
Greger Lindqvist, S  Göran Jonsson, S 
Sara Nilsson, S  Marie-Louise Ahlqvist, S 
Lennart Hansson, S  Lars Simonsson, V 
Nicke Grahn, L  Göran Gunnarsson, L 
Lilian Tegnander, L  Jenny Grahn, L 
Staffan Östman, C  Urban Larsson, C 
Margareta Skog, C  Lotta Nilsson, KD 
Jimmy Frohm SD  Andreas Persson, SD 
Bosse Persson, SD  Erika Karlsson, SD 
 
Till ordförande utses: Greger Lindqvist, S, tillika kommunalråd. 
Till vice ordförande utses: Nicke Grahn, L, tillika kommunalråd. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Under det år då val av fullmäktige har hållits i hela landet ska nyvalda 
fullmäktige tillsätta en styrelse, 3 kap 3 § KL. Enligt antagen 
arbetsordning för kommunfullmäktige ska styrelsen bestå av nio 
ledamöter och nio ersättare. Bland dem ska kommunfullmäktige utse 
en ordförande och en vice ordförande. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokoll Vb 1221024, § 3 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Revisorerna 
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Dnr. KS-2022-0254-020  § 52 
 

FRÅGA – KL 5 KAP 64 § - RESEREGLEMENTE FÖR DE 
FÖRTROENDEVALDA 
 
KOMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Frågan anses besvarad. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
En Fråga har inkommit från Martin Jönsson, DKL, till 
kommunstyrelsens ordförande: 
”Under den gångna mandatperioden, både före och efter 
pandemirestriktionerna, har jag på flera olika sätt lyft frågan om de 
förtroendevaldas resor till möten och sammanträden. Jag har noterat 
att man till största delen har föredragit att åka ensam i egen bil och 
fått reseersättning för detta. Man gör det i vetskap om att reglementet 
säger att man är SKYLDIGA att tillämpa samåkning! Förutom att det 
åsamkar skattebetalarna onödiga kostnader så tyder det också på 
bristande moral hos våra förtroendevalda. Hur ska Ni framgent agera 
för att reglementet ska efterlevas vad gäller resor för de 
förtroendevalda?” 
 
Kommunstyrelsens ordförande Nicke Grahn, L besvarar frågan: 
Det är rätt att man ska samåka både för att följa det 
ersättningsreglemente som är beslutat och även ur miljösynpunkt. Det 
är viktigt att vi som förtroendevalda följer det reglemente som är 
beslutat. Vi ska arbeta vidare med att de förtroendevalda ska följa det 
reglemente vi har. 
 
 
  



SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sammanträdesdatum 

 

KOMMUNFULLMÄKTIGE 2022-10-24 
  

Justerandes sign Kopia överensstämmer med original 

10 

 
Dnr. KS-2022-0253-500  § 53 
 

FRÅGA – KL 5 KAP 64 § - POLICY BETRÄFFANDE 
LADDNING AV ELBILAR I MOTORVÄRMARUTTAG 
 
KOMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Frågan anses besvarad. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
En Fråga har inkommit från Martin Jönsson, DKL, till 
kommunstyrelsens ordförande: 
”I takt med att antalet el- och hybridbilar ökar i omfattning så ökar 
också behovet av laddplatser. Det går ju att ladda i vanliga 220 v-uttag 
men är inte att rekommendera. Har Dorotea kommun/Doroteahus 
någon policy beträffande laddning av elbilar i motorvärmaruttag?” 
 
Kommunstyrelsens ordförande Nicke Grahn, L besvarar frågan: 
Det är direkt olämpligt att ladda en elbil i ett 220V-uttag och det skall 
inte göras, det finns bland annat risk för brand.  
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Dnr. KS-2022-0157-026  § 54 
 

FRÅGA – KL 5 KAP 64 § - NYTTJANDE AV FRISKVÅRD 
PÅ ARBETSTID 
 
KOMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Frågan anses besvarad. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
En Fråga har inkommit från Martin Jönsson, DKL, till 
kommunstyrelsens ordförande: 
”Dorotea kommun erbjuder en timmes friskvård under arbetstid för 
sina medarbetare. Ett vällovligt erbjudande som många andra 
kommuner inte anser sig ha råd med. I vilken utsträckning är det som 
kommunens anställda använder sig av möjligheten att utöva friskvård 
på arbetstid?” 
 
Kommunstyrelsens ordförande Nicke Grahn, L besvarar frågan: 
Vi har haft friskvård ganska länge inom kommunen och allt eftersom 
utökat utbudet. Personalens hälsa är mycket viktig, där friskvård är ett 
bra sätt att erbjuda motion på arbetstid. Kommunen är medveten om 
att vissa verksamheter har svårt att kunna utöva friskvård på arbetstid 
och det är något som man arbetar för att hitta en lösning. I dagsläget 
är friskvård frivilligt om det skulle schemaläggas krävs förhandlingar 
med de fackliga organisationerna innan ett avtal kan tecknas. 
Till nästa kommunfullmäktige ska det redovisas den statistik som 
finns gällande nyttjande av friskvård. 
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Dnr. KS-2022-0166-870  § 55 
 

ANMÄLAN MEDBORGARFÖRSLAG ”RUSTA UPP 
UTESCENEN MED BÄNKAR VID KULLERBACKEN” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Förslaget överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Ett medborgarförslag har inkommit från Tina Holmgren, med 
kamrater om att rusta upp utescenen med bänkar vid Kullerbacken, 
gärna så att den kan användas redan nästa år 2023. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Medborgarförslag, 220712 
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Dnr. KS-2022-0241-100  § 56 
 

ANMÄLAN MEDBORGARFÖRSLAG ”RASTGÅRD FÖR 
HUNDAR” 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Förslaget överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Ett medborgarförslag har inkommit från Magnus och Wanja Lindh 
om att inrätta en hundrastgård med stängsel, lite buskar, träd och 
sittbänkar. En dispenser för hundpåsar i anslutning till en hundlatrin. 
Förslag på placering vid gamla Storgatan 32, som nu rivits. Om 
rastgården placeras allt för avsides kommer den inte 
användas/uppskattas lika mycket. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Medborgarförslag, 220919 
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Dnr. KS-2022-0231-100  § 57 
 

MOTION – BIBEHÅLLA UNGDOMARNA I DOROTEA 
KOMMUN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Motionen får ställas och överlåts till kommunstyrelsen för beredning. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Jimmy Frohm, SD, har in lämnat motionen: Bibehålla ungdomarna i 
Dorotea kommun: 
 
”Det är ingen slump att Dorotea kommun är för tillfället Sveriges näst 
minsta kommun. Det balanserar mellan Bjurholm och Dorotea. 
Befolkningen har minskat med 14% i antalet invånare under de 
senaste 10 åren. Detta resulterar i att det blir allt svårare att hitta 
arbetskraft och därmed svårare att fylla fastighetsbeståndet i 
kommunen. Dorotea kommun river mer fastigheter då bedömningen 
är att det är rimligare och billigare att riva än att renovera. 
Fastighetsbeståndet har länge dragits med brist på underhåll och det 
kostar för mycket att hålla bostäderna i gång med värme och funktion 
då hyresintäkterna uteblir. Som vi alla förstår är detta dilemma en ond 
cirkel som tenderar att expandera år för år. Det går att stävja och 
förebygga men då krävs det initiativ som, på riktigt gör skillnad. 
 
Därtill flyttar dessutom invånare ut från kommunen, oftast människor 
i arbetsför ålder och i samma veva tar de med sig barnen. Till råga på 
detta så flyttar även ungdomarna från vår fina inlandskommun. 
Faktum är att fredag 25 mars 2022 så anordnades det en träff, 
benämnt Hackaton med kommunens gymnasieelever och projektet 
Youth up Norths styrgrupp samt begränsad skara politiker. 
Sverigedemokraterna är som bekant mån om kommunen och inte 
minst våra medborgare och därmed anser Vi att samtliga partier från 
kommunfullmäktige och förvaltningarnas tjänstemän skall finnas 
representerad för en ny träff med gymnasieeleverna. Således blir det 
mer demokratiskt speglat då alla får vara med och tycka till men 
partierna kan även jobba tillsammans över blockgränsen, oavsett 
partifärg för att ge våra ungdomar så goda förutsättningar som möjligt 
för att kunna bemöta deras tankar och önskemål. Den yngre 
generationen måste få komma till tals och göra sin röst hörd. 
 
Förslag: 
För att arbeta förebyggande mot detta så är det mest rimligt att den 
berörda målgruppen får göra sin röst hörd genom att Dorotea 
kommun tillsammans med ungdomsprojektet Youth up North bjuder 
in till en ny träff med kommunens gymnasieelever, representanter 
från samtliga kommunfullmäktigepartier samt tjänstemän. 
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 § 57 
 
Förslag till beslut. 
Sverigedemokraterna föreslår enligt ovanstående kommunfullmäktige 
besluta: 
 
Att Dorotea kommun tillsammans med ungdomsprojektet Youth up 
North bjuder in till en ny träff med kommunens gymnasieelever, 
representanter från samtliga kommunfullmäktigepartier samt 
tjänstemän. 
 
Att Dorotea kommun konsekvent arbetar för att ungdomar ska 
stanna kvar i kommunen. Det är dem som är framtiden.” 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Motion, 220907 
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Dnr. KS-2022-0235-042  § 58 
 

DELÅRSRAPPORT 2022 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Informationen noteras att en enig kommunstyrelse beslutar att avstå 
från att lämna delårsrapport till kommunfullmäktige. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Då ekonomichef och ekonom slutat inför delårsrapporten och trots 
konsulthjälp har det inte varit möjligt att hinna ta fram ett korrekt 
delårsbokslut. Efter en träff med PwC:s (PricewaterhouseCooper) 
revisorer har det konstaterats att det finns två alternativ: 
1. Att avstå från att lämna delårsrapport. 
2. Att lämna befintligt utkast, en ej fullständig delårsrapport, till 

revisionen/kommunfullmäktige för beslut. 
Förslag ett anses vara den bästa lösningen för att i stället fokusera på 
ett korrekt bokslut. En preliminär årsprognos pekar på ett positivt 
resultat för 2022, om inget oförutsett inträffar. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 
Delårsrapport 2022-08-31 
Skrivelse från sakkunnigt biträde PwC 
Protokoll KS 221014 § 127 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ingen påverkan på barn, ekonomisk redovisning.  
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Nicke Grahn, L informerar kort om anledningen till att en 
delårsrapport inte kunnat läggas fram till kommunfullmäktige. Yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Sara Gille, SD, frågar om vi enbart kommer få revisionskritik eller 
vilken påföljd det kan bli om man inte lämnat en lagstadgad 
delårsrapport? 
 
Nicke Grahn, L, förklarar att kommunstyrelsen har valt det minst 
dåliga alternativet, det kan vara så att revisorerna föreslår att 
kommunstyrelsen inte får ansvarsfrihet. Det är ett brott mot 
kommunallagen, men kommunen har gjort allt det de har kunnat för 
att få fram en delårsrapport som är acceptabel. 
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Dnr. KS-2022-0164-003  § 59 
 

ALLMÄNNA LOKALA ORDNINGSFÖRESKRIFTER FÖR 
DOROTEA KOMMUN 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Ärendet återremitteras. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Den lokala ordningsstadgan som funnits har varit i behov av en 
uppdatering både vad det gäller innehåll och hänvisningar till 
lagparagrafer. Därtill har kommunfullmäktige den 13 juni 2022 
beslutat om en ny punkt gällande exkrementer efter hundar som skall 
införas i de nya lokala ordningsföreskrifterna. Redaktionella ändringar 
av ordningsföreskrifterna införs till kommunfullmäktiges 
sammanträde. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse, 220808 
Förslag: Allmänna lokala ordningsföreskrifter för Dorotea kommun 
Lokala ordningsstadgan, 070226 
Protokoll KS 221003, § 103 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet bedöms inte påverka barn och unga negativt.  
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Urban Larsson, C, påtalar en redaktionell ändring på sidan 5 gällande 
exkrementer. 
 
Sara Gille, SD, har ett antal synpunkter och tilläggsyrkanden på 
ordningsföreskrifterna. Bland annat gällande fyrverkerier, löpning och 
promenader i kommunens skidspår, höjd på markiser, hundar 
kopplade på offentlig plats. 
 
Nicke Grahn, L, anser att då det är omfattande justeringar och 
frågeställningar bör ärendet återremitteras. 
 
Sara Gille, SD, yrkar på återremiss. 
 
Nicke Grahn, L, yrkar på återremiss. 
 
BESLUTSGÅNG I ÄRENDET  
Ordförande finner att det finns två förslag, ärendet beslutas idag eller 
ärendet återremitteras. Ordförande ställer de två förslagen mot varandra och 
finner att kommunfullmäktige beslutat att återremittera ärendet. 
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  § 60 
 

PRESENTATION AV NY EKONOMICHEF 
 
Evy Ruotimaa är ny ekonomichef på Dorotea kommun. Hon 
presenterar sig för kommunfullmäktiges ledamöter. 
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Dnr. KS-2022-0232-107  § 61 
 

UPPDATERING BOLAGSORDNING – DOROTEAHUS I 
DOROTEA AB 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
bolagsordning för Doroteahus i Dorotea AB uppdateras enligt 
följande:  
§ 11 kallelsetid för extra bolagsstämma ändras till en vecka och 
§ 13 höjning av prisbasbeloppsgränsen till 40 prisbasbelopp. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
En skrivelse har inkommit från Doroteahus daterad den 12 september 
2022, gällande justering av bolagsordningen. Kallelsetiden för en extra 
bolagstämma bör kortas till en vecka för att inte fördröja 
upphandlingsförfarandet inför nya sjukstugebygget. Dessutom 
behöver gränsen höjas för vad som Doroteahus får ta beslut om från 
20 till 40 prisbasbelopp, allt för att inte få fördröjningar och 
fördyrningar i entreprenader. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse, 220912 
Protokoll KS 221003, § 104 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ej tillämpligt. 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Jimmy Frohm, SD, vill ha ett förtydligande vad höjningen av 
prisbasbeloppet gäller. 
 
Nicke Grahn, L, informerar att idag får styrelsen ta beslut om 
maximalt 20 prisbasbelopp, vid accepterande av offerter med mera, 
vilket är lågt, främst då Doroteahus ska i gång med sjukstugebygget. 
Yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
Doroteahus i Dorotea AB 
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Dnr. KS-2022-0165-106  § 62 
 

UPPDATERAD FÖRBUNDSORDNING – PARTNERSKAP 
INLAND - AKADEMI NORR 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Uppdaterad förbundsordning för kommunalförbundet Partnerskap 
för Inland – Akademi Norr fastställes. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Malå kommun har lämnat Kommunalförbundet Partnerskap Inland-
Akademi Norr och då behöver förbundsordningen uppdateras. 
 
Ändringar eller tillägg till förbundsordningen har antagits av 
direktionen och måste sedan fastställas av medlemskommunernas 
fullmäktige. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Protokollsutdrag AN § 17, 220621 
Uppdaterad förbundsordning, juni 2022 
Tjänsteskrivelse, 220713 
Protokoll KS 221003, § 106 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet rör inte barn i första hand. 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Nicke Grahn, L, redogör för vad Partnerskap Inland Akademi Norr 
är. Malå har beslutat att lämna Akademi Norr och därför behöver 
förbundsordningen uppdateras. Yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
Jimmy Frohm, SD, undrar om vi kommer få betala mer nu när Malå 
utgår.  
 
Nicke Grahn, L, svarar att kommunen kommer att få ökande 
kostnader men att det är en god investering för att få mer utbildning 
för våra medborgare. 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
Partnerskap Inland Akademi Norr 
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Dnr. KS-2022-0158-106  § 63 
 

FÖRBUNDSORDNING – SAMORDNINGSFÖRBUNDET 
SÖDRA LAPPLAND 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Justerad förbundsordning för samordningsförbundet Södra Lappland 
fastställes. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Samordningsförbundet Södra Lappland har gjort justeringar i 
förbundsordningen för att den ska vara anpassad till de ändringar som 
gjorts i lagen om finansiell samordning (FINSAM) och 
kommunallagen. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Skrivelse 
Förslag till ny förbundsordning 
Tjänsteskrivelse, 220913 
Protokoll KS 221003, § 107 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Beslutet rör inte barn i första hand. 
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Sara Gille, SD, vill veta vilka ändringar som är gjorda, vilket man inte 
kan se, i det här underlaget. 
 
Nicke Grahn, L, tar med sig frågeställningen till de förbund och 
övriga samarbetspartners kommunen har, att det vore bra att kunna 
se vilka justeringar som föreslås. Yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 
 
 
 
Beslutet skickas till:  
Samordningsförbundet södra Lappland 
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Dnr. KS-2022-0124-170  § 64 
 

HANDLINGSPROGRAM FÖR OLYCKSFÖREBYGGANDE 
VERKSAMHET OCH RÄDDNINGSTJÄNST FRÅN ÅR 2022 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Handlingsprogrammet för olycksförebyggande verksamhet och 
räddningstjänst fastställes. Det gäller från år 2022 med bilagor och 
plan för Dorotea kommuns brandförebyggande tillsynsarbete och 
riskanalys. 
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunen ska enligt 3 kap. 3 och 8 §§ lagen (2003:778) om skydd 
mot olyckor anta handlingsprogram för den förebyggande 
verksamheten och räddningstjänst. I handlingsprogrammet beskrivs 
hur Dorotea kommun har för avsikt att klara räddningsinsatser och 
ett skadeförebyggande arbete till skydd mot alla typer av olyckor, samt 
vilken förmåga vi har för att självständigt och med stöd av 
samverkansparter lösa uppdraget. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Handlingsprogram för olycksförebyggande verksamhet och 
räddningstjänst från år 2022 
Plan för Dorotea kommuns brandförebyggande tillsynsarbete 
Riskanalys för Dorotea klommun 
Tjänsteskrivelse, 220602 
Protokoll KS 221003, § 110 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Detta är en handling som är till för alla i kommunen. Barn, unga och 
övriga medborgare har inte varit delaktig i framtagandet.  
 
FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Sara Gille, SD, har frågeställningar gällande brand i värmeverk, brand 
i byggnad, vilka byggnader avses, utryckningstiden för 
räddningstjänsten och om kommunen finns på någon lista för 
åtgärder gällande vägnätet. 
 
Nicke Grahn, L, redogör för Trafikverkets skyldigheter och att 
kommunen regelbundet får yttra sig om vägnätet till Trafikverket. Där 
kommunen även samarbetar med närliggande kommuner för att 
trycka på om vägstandarden i inlandet. Utryckningstiderna är 
naturligtvis inte lika i hela kommunen. Ju längre ut byarna ligger ju 
längre framkörningssträcka har räddningstjänsten. 10 minuter gäller 
inom tätorten. Det finns reservkraft gällande en extra panna, men den 
räcker inte fullt ut, utan man får troligen flytta ihop verksamheter som 
har behov av fjärrvärme om ordinarie värmepanna slås ut. Yrkar bifall 
till kommunstyrelsens förslag. 
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  § 64 
 
Greger Lindqvist, S, redogör för den vägstandard vi har haft inom 
kommunen. Nu har Trafikverket snart reparerat hela vägen upp till 
Borgafjäll. Tidigare löste man problemet med vägstandarden genom 
att sätta upp varningsskyltar för trafikskada för upp till kommande 60 
km. 
Det finns tre olika nivåer på insatstider för räddningstjänsten 
beroende på område. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Kanslichef 
Räddningschef 
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Dnr. KS-2022-0102-739 § 65 
 

STATISTIKRAPPORT EJ VERKSTÄLLDA BESLUT 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Statistikrapport över ej verkställda beslut/beslut med avbrott i 
verkställighet daterad 2022-07-25 godkänns.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Kommunen ska till Inspektionen för vård och omsorg (IVO) 
kvartalsvis rapportera in alla gynnande beslut som inte har verkställts 
inom tre månader från beslutet, eller som inte verkställts på nytt efter 
det att verkställigheten avbrutits.  
Löpande rapportering kan ske när beslut verkställts eller avslutas.  
 
Rapportering av ej verkställda beslut under kvartal 2/2022 gjordes 
2022-07-25 till IVO och rör ett ej verkställt beslut som även tidigare 
har rapporterats.  
 
BESLUTSUNDERLAG 
Tjänsteskrivelse 220802 
Statistikrapport 220725 
Protokoll KS 221003, § 113 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Barnkonventionen är inte aktuellt i ärendet då beslutet avser omsorg 
av äldre. 
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Dnr. KS-2022-0222-060  § 66 
 

UTBYTE AV LASTBIL FÖR RENHÅLLNING/GVA 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Medel anvisas för utbyte av lastbil, till en kostnad av 1 500 000 kr. 
1 000 000 kr omfördelas från investeringsmedel från råvattenledning. 
Resterande finansiering sker genom en utökning av investeringsram 
för VA/renhållning för 2022 med 500 000 tkr.  
 
SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
Idag finns en lastbil som är 21 år gammal och utsliten och behöver 
årligen stora reparationer i samband med besiktning. Ständigt 
återkommande fel är bland annat färdskrivaren som kostar ca 80 000 
kr och är svårt att få tag på ny eller få reparerad. Det innebär också 
många driftstörningar under året. 
 
Renhållningen och GVA (gator, vatten och avlopp) använder denna 
lastbil gemensamt. Lastbilen transporterar avfall mellan Borgafjäll och 
Doroteas återvinningsstationer (Åvc), byter avfallscontainers på Åvc, 
transport av material vid grävningar, används som tungt skydd vid 
arbeten på vägar t.ex. rep av väg/gatubelysning, grävningar. 
Investering kan finansieras genom en omfördelning av 
investeringsmedel för råvattenledning med 1 000 000 kr till äskning 
för samt att 1 000 000 får kvar står för förberedande arbeten 
råvattenledning. Ytterligare 500 000 kr tilläggsäskas. 
 
Ett byte av fordon innebär förbättrad arbetsmiljö, trafiksäkerhet och 
lägre reparationskostnader. Arbetsuppgifterna kommer att kunna 
utföras utan störningar. Lastbilen behövs också för kommande 
avfallskrav inom renhållningen. 
 
BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsäskande 
Tjänsteskrivelse, 220829 
Protokoll KS 221003, § 119 
 
TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Ärendet bedöms inte påverka barn och unga. 
 
 
 
Beslutet skickas till: 
Teknik och Service/Renhållning 
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Dnr. KS-2022-0248-041  § 67 
 

INVESTERINGSPLAN VA/RENHÅLLNING - 
REVIDERINGAR 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
Föreslagen revidering av investeringsplanen, daterad 2022-09-27 
godkännes. 
 

SAMMANFATTNING AV ÄRENDE 
För att renodla investeringsplanen till en skattefinansierad och en 
taxefinansierad, behöver vissa beslutade investeringar omföras till 
VA/renhållnings investeringsplan. Det gäller investeringarna, våg 
Borgafjäll, ficka ÅVC för verksamhetsavfall och grönt kort ÅVC 
Dorotea, sammanlagt 1,8 mkr. 
Det har tillkommit en investering gällande en lastbil för 
renhållning/GVA (gator, vatten och avlopp). Där omfördelas 1 mkr 
från råvattenledningen och 0,5 mkr i utökning av investeringsplanen. 
 

BESLUTSUNDERLAG 
Investeringsplan för VA/renhållning, 220927 
Tjänsteskrivelse, 220927 
Protokoll KS 221003, § 123 
 

TAGIT HÄNSYN TILL BARNKONVENTIONEN 
Är inte aktuellt i detta ärende. 
 

FÖRSLAG TILL BESLUT UNDER SAMMANTRÄDET 
Jimmy Frohm, SD, vill få ett förtydligande vad våg och avfallsficka 
innebär. 
 

Nicke Grahn, L, Redogör för de skyldigheter som kommunen har när 
det gäller att ta emot avfall. Ska vi ha en återvinningsstation ska vi ha 
en våg för att ta emot verksamhetsavfall. Den verksamhet som ger 
upphov till ett avtal, ska också betala kostnaden för det. Samarbete 
med Åsele gällande sopbilen, vi är på gång med matavfallsinsamling 
Yrkar bifall till investeringsbudgeten. 
 

Jimmy Frohm, SD, vill ha ett förtydligande vad grönt kort för 
återvinningscentralerna innebär. 
 

Pierre Danielsson, teknisk chef, redogör kort för vad grönt kort är 
och hur det ökar tillgänglighet och service till kommunmedborgarna. 
 

Sara Gille, SD, vill få ett förtydligande vad biologiskt reningssteg och 
avstängningsventilerna är för investeringar. 
 

Greger Lindqvist, S, redogör för hur EU:s regler ändrats så att 
kommunen varit tvungna att installera ett biologiskt reningssteg i 
Borgafjäll. När det gäller avstängningsventiler är det för utbyte av 
utslitna ventiler. 


